
Interpelace 

Investiční záměry pro objekt Pod Žvahovem 463 

 

4. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 5 

28. 5. 2019 

 

Ing. Štěpán Rattay 

radní 

 

Vážený pane radní,  

obracím se na Vás s interpelací ve věci investičních záměrů Rady MČ Praha 5 pro objekt Pod 

Žvahovem 463 ve volebním období 2018 – 2022.  

Na příští školní rok bylo do ZŠ Pod Žvahovem zapsáno téměř 40 dětí, což znamená, že budou 

otevřeny dvě první třídy. Už tento fakt sám o sobě dokládá úspěšnost obnovy ZŠ Pod 

Žvahovem a ukazuje nám, zastupitelům, vzrůstající míru poptávky po vzdělávání v této naší 

škole. Škola je na hraně stávajících prostorových kapacit budovy a v brzké době budeme stát 

před rozhodnutím, kam budou chodit páťáci, tedy před rozhodnutím zřízení kompletní 

devítileté ZŠ.  

Ve světle uvedeného se Vás, vážený pane radní, táži na následující a žádám poskytnutí 

následujícího: 

1. Jaké jsou investiční záměry stávající Rady MČ Praha 5 pro objekt Pod Žvahovem 463 

v tomto volebním období?  

2. Žádám Vás o poskytnutí přehledu investičních záměrů pro objekt Pod Žvahovem 463 

včetně informace o stupni či míře rozpracovanosti těchto investičních záměrů a 

přehledu jejich časového průběhu (harmonogramu) pro toto volební období.  

 

Děkuji za písemnou odpověď.  

 

S pozdravem  

Martin Damašek  

zastupitel MČ Praha 5  


